
Lidköping

Protokoll vid styrelsemöte torsdag 12 januari 2023

Närvarande:
Lennart Isaksson
Lisbeth Jansson
Inger Ullmarker
Tore Larsson
Christina Ulfström
Reinhold Svensson
Kerstin Friberg
Svante Johnsson
Thomas Carlsson

1. Mötets öppnande
Ordföranden förklarade mötet öppnat

2. Godkännande av dagordning
Dagordningen godkännes.

3. Föregående protokoll
Styrelsen går igenom och godkänner föregående protokoll.

4.   Ekonomi
-ekonomiskt läge i förhållande till budget
-årsredovisning, preliminär
Lennart går igenom resultatrapporten.
Reinhold visar intresse för att se över föreningens placeringar.

5. Wennerbergsgården
- Rapport från ansvarig Tore
Inget att rapportera

6.   Konferenser och möten – inbjudningar och rapporter

-Cafe 15 – rapport från det senaste – Kerstin
Väldigt få som kom på förra caféet. Troligtvis p.g.a. det dåliga vädret. Ann-Louise
Friberg berättade under titeln “Må tomten fylla din strumpa - Vi minns gamla
jultraditioner.
Sex tillfällen är planerade under våren.
2 februari - Anders Larsson från fotoklubben visar bilder från när och fjärran.
16 februari - Britt-Marie Klang berättar under temat “minns ni u-landsboden?”
9 mars
30 mars
13 april
27 april
Program för de fyra senare tillfällena sätts längre fram.



-Rapport från arrangemang med julbuffe, julgröt samt julblomma till de äldsta
Deltagarna verkade nöjda med samtliga arrangemang. Referat finns på hemsidan.
Julblomman var mycket uppskattad av dem som fick den.

-Rapport från KPR – Annika. Nya riktlinjer för KPR
Organisationen i kommunen görs om och detta kan ev.komma att påverka vad
som tas upp i KPR. Nya kriterier för vad som skall gälla för KPR för hela riket
togs förra året av SKR.
KPR har haft ett möte där Annika deltagit. Den stora diskussionen gällde
rotundan. Även äldreomsorgen togs upp. Många var missnöjda med hur denna
sköts. En annan sak som diskuterades var ålderism.
Fyra möten per år kommer att hållas.
Annika har anmält sig till en kursdag i Skövde 1/2.
Hon kommer också att delta på ett medlemsmöte och informera om KPR.

-Inför årsmötet – att göra-lista
Inger jobbar med verksamhetsberättelsen
Diskussion om årsmöte och medlemsmöte samt funktionärsträff.
Olika datum diskuteras.
Beslut togs att vi har styrelsemöte 16/2
Årsmöte 22/2 med semla på restaurang 1934 samt föredragshållare från
Idrottshistoriska museet.
Anmälan görs till Kerstin eller Inger. Inger håller också i inbjudningarna.
En ändring görs av tidigare planering då medlemsmötet i maj flyttas till 25/5
p.g.a. helgdag.
Vi kontaktar Göran Karlsson för att be honom vara ordförande på årsmötet
Lennart tar fram de rapporter   som behövs.
Lisbeth gör dagordningen

7.  PR, annonser, hemsida mm
-Ev.  uppdatering av hemsidan
Uppdateras med handlingar för årsstämman.

8.  Våra aktiviteter.
- Medlemsmöte i januari? – Thomas
Filmvisning 26/1 kl.15.00 på Folkets hus. Fika först därefter filmvisning
ca.kl.16.00 Anmälan görs till Thomas eller Lisbeth.
Film som visas – ”Bränn alla mina brev” efter en roman av Alex Schulman.
.
-Medlemsmöten under våren – planering -Thomas
Se tidigare planering med förändring enl.ovan
Medlemsmöten datum:
23 mars. Jonas Sundström. En politikers historia. Arenan.
20 april. ev. Gunnar Andersson. Allsång, vem vet mest och Bingolotto.

-Seniormässa den 23/1 på seniorcenter – bemanning?
Tid 13 - 15.
Preliminär bemanning av Lisbeth och Thomas

Funktionärsträff?
Beslut om detta överlåtes till den nya styrelsen.

9. Valberedning
-Rapport från valberedningen Nils Fredell.



Ny kassör Christina Ulfström. Mycket svårt få tag på ny ordförande. Många olika
namn diskuterades och Nils och Svante kommer att fortsätta kontakta tänkbara
kandidater.

10. Övriga frågor
-Tävlingsverksamhet – distriktet – enkät
Svante svarar på denna.
-E-postkonto för föreningar? Telefonnr. som ska vara på hemsidan?
Detta diskuterades. Inget beslut togs. Bör behandlas av nya styrelsen.
Utvärdering verksamhetsplan – verksamhetsplan för 2023 - förslag
Inger går igenom verksamhetsplan för 2022 - de flesta mål har uppnåtts och vi kan
känna oss nöjda med verksamheten under året. Verksamhetsplan för 2023 får ligga
på nästa styrelse/ordförande.

11. Nästa sammanträde 16 februari

Vid protokollet                             Justeras

Lisbeth Jansson                            Inger Ullmarker.
Sekreterare                                   Ordförande


